
Tanulmányi elnökhelyettes beszámoló 
 

2012.09.08. – 2012.10.09. 

 

 szeptember 8. – záró Küldöttgyűlés 

 szeptember 10. – Választmány 

 szeptember 12. – Kémia Intézeti Tanács 

 szeptember 12. – Választmány 

 szeptember 14. – Kémia Szakterületi Csoport gyűlés 

 szeptember 15. – alakuló Küldöttgyűlés 

 szeptember 17. – Választmány 

 szeptember 18. – Tanulmányi Csoport gyűlés 

 szeptember 19. – Kari Tanács 

 szeptember 19. – EHÖK Küldöttgyűlés 

 szeptember 20. – Tanulmányi és Oktatási Bizottsági gyűlés 

 szeptember 21. – EHÖK Tanulmányi Bizottsági gyűlés 

 szeptember 24. – Választmány 

 szeptember 27. – Neptun tájékoztató 

 szeptember 27. – Tisztségviselői gyűlés 

 október 1. – Hallgatói Alapítvány Felügyelő Bizottsági ülés  

 október 1. – Választmány 

 október 8. – Választmány  

 

A tanulmányi elnökhelyettesi levelezést kezeltem, a megkeresésekre válaszoltam, valamint a 

fogadóóráimat megtartottam az elmúlt időszakban.  

A delegáltságaimnak eleget tettem, ez alól kivételt képez egy rendkívüli választmányi ülés, melyről 

kimentésemet kértem. Valamint részt vettem egy EHÖK Elnökségi ülésen, Ferdinandy Bence 

mandátumának gyakorlásával. 

Az elmúlt időszakban négy cikket írtam a Nyúzba. 

 

A Tanulmányi és Oktatási Bizottság gyűlésén elbíráltuk a beérkezett költségtérítés csökkentést kérő 

pályázatokat, véleményem szerint megfelelő kompromisszumokat találva a kényesebb szituációkban. 

Köszönöm a TOB-delegáltak jelenlétét és együttműködését. 

 

Az EHÖK TB-n részletesen megtárgyaltuk a konklúziókat, amiket a különböző karok vontak le a 

beiratkozás után. Továbbá fixáltuk a kihelyezett kari diákérvényesítések időpontjait.  

 

Neptun 

A Neptunnal kapcsolatos kommunikációval nincs különösebben „dolgunk”, hiszen az egész 

központosítva van és az Oktatási Igazgatóság az ElteOnline-al karöltve vezényli le. Minden Karra 

kilátogattak egy Kari Tanácsra, ami ha jól tudom, egyedül a TTK-n volt nyitott (szept. 27.), Surján 

Péter dékán úr ötlete alapján, a cél itt az oktatók informálása volt, ami úgy gondolom, meg is valósult 

nálunk. Nem keveset árul el az, hogy a hivatalos előadás összesen 20 percesre volt tervezve, az ETR 

teljes történelmének bemutatásával együtt, míg a tanárok felől érkező kérdések a fórumot több mint 



másfél órásra nyújtották. A Tanulmányi Osztály dolgozói kötelező Neptun-képzésen vettek részt. A 

hallgatók informálása az ElteOnline facebook-profilján keresztül történik, ahol a Napi Neptun nevű 

rovatban naponta hintelnek a Neptun különböző funkcióiról. Az EHÖK kérése, hogy minél többen 

osszák meg az üzenőfalukon az ElteOnline Napi Neptun postjait, hogy a tájékoztatás széleskörű 

legyen.  

 

A következő időszak nagy feladata a Hallgatói Követelményrendszer átírása lesz, a kari különös 

átnézése már megkezdődött és szoros határidővel benyújtjuk módosító javaslatainkat az EHÖK-nek. 

Ha bárki érez magában kedvet, az nyugodtan csatlakozhat, örömmel látjuk. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! 

 

Budapest, 2012.10.07. 

 

Nagy Katalin 


